
ZÁPISNICA
z rokovania MsZ v Turzovke, konaného dňa 9. 11. 2011

na Mestskom úrade v Turzovke

PRÍTOMNÍ

1. MUDr. Viera BELKOVÁ
2. Mgr. Kamil KOBOLKA
3. Bc. Vladimír GAJDIČIAR
4. Eva HEJČÍKOV Á
5. PaedDr. Eleonóra NEKORANCOV Á
6. Ladislav MADAJ
7. JUDr. Ľubomír GOLIS
8. Peter JANSKÝ
9. Ing. Martin MRAVEC

10. Miroslav FILO
ll. Ladislav ŠTEINIGER
12. Marian CHUDEJ

Anton ZÁVODNÍK, hlavný kontrolór mesta
Ing. Lukáš ŠULEK, prednosta MsÚ
Emília ŠKORNÍKOV Á, MsÚ
Jana RUDINSKÁ, MsÚ
Rudolf ŠOBICH, riaditeľ MPS
Agáta MACHOVČÁKOV Á, riaditeľka KaSS
Mgr. Miroslava REJDOV Á, riaditeľka CVČ
Mgr. Terézia ŠUPOLOV Á, riaditeľka ZŠ
Petronela STUCHLÁ, riaditel'ka ZUŠ
Mária GIERTLOV Á, riaditeľka MŠ
Ján ČURAJ
p. POLÁK, SVP š.p.
p. FEJER, SVP š.p.

Rokovanie Mestského zastupiteľstva v Turzovke otvoril zástupca primátora p. Mgr.
Kamil Kobolka, na základe poverenia primátorom mesta V úvode privítal na zasadnutí
prítomných poslancov, ako aj hosťov. Požiadal poslancov o prezentáciu účasti. Konštatoval,
že je prítomných 12 poslancov a zastupiteľstvo je schopné uznášať sa.
Zástupca primátora určil zapisovateľa: Helena Staškovanová a overovateľov zápisnice:
p. Marian CHUDEJ a p. Eleonóra NEKORANCOV Á.

AD 2/ Schválenie programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice
V tomto bode zástuca primátora predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol

doručený všetkým poslancom na pozvánkach.
p. Gajdičiar - navrhol doplniť člena sociálnej komisie
p. Kobolka - odporučil návrh p. Gajdičiara prerokovať v bode 13) - pri predkladaní správ

zo zasadnutí komisií
- vzhľadom na ospravedlnenie PhDr. Anny Majbíkovej, riaditeľky odboru

zdravotníctva ŽSK doporučil tento bod odročiť
p. Belková - požiadala, aby zástupca informoval prečo je neprítornný p. primátor

- vie, že sa konalo rokovanie so ŽSK, bolo by vhodné, keby zástupca
informovalo jednaní na MsÚ s p. Dr. Majbíkovou

p. Kobolka - informáciu o jednaní podá v bode 4)

Výsledok hlasovania Č. 1 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.
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Ďalej zástupca primátora predložil na schválenie návrhovú komisiu v zložení:
Ľubomír GOLIS, Ladislav ŠTEINIGER, Miroslav FILO
Výsledok hlasovania Č. 2 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

AD 31 Správa o plnení uznesení MsZ č. 2/2011 z rokovania dňa 1. 6. 2011 a č. 3/2011
z rokovania dňa 16. 9. 2011
Predmetné správy o plnení uznesení MsZ Č. 2/2011 zo dňa 1.6.2011 a Č. 3/2011 zo dňa

16.9.2011 boli vypracované písomne, doručené všetkým poslancom spolu s pozvánkou a
tvoria prílohu tejto zápisnice.
p. Závodník - uviedol predmetný bod rokovania
p. Belková - požiadala o vysvetlenie plnenia--časť UKLADÁ z uzn.č.2/200 l-body 1.6 a 1.7
Odpovedal ihneď p. Závodník
Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesenia.

AD 41 Správa o stave zdravotnej starostlivosti v meste z pohl'adu pôsobnosti ŽSK
p. Kobolka - informoval o rokovaní so ŽSK - odborom zdravotníctva, ktoré sa konalo

dňa 18. októbra na Mestskom úrade, občania konštatovali v ankete začiatkom
roka, že stav zdravotných služieb sa zhoršuje (nie je pohotovosť, záchrankaje
tiež bez lekára, chýba napr. očná ambulancia, ktorá v Turzovke bola atď.

p. Gajdičiar - informovalo tom,že požiadal VZP o zazmluvnenie očného lekára do Turzovky,
k dnešnému dňu nedostal odpoveď

p. Nekorancová - chce sa opýtať na zodpovednosť za stav budovy Polikliniky, pretože je to
tam v zlom stave

p. Belková - zaujíma sa, koľko evidujeme sťažnosti na lekárov v Turzovke
Odpovedal ihneď p. Závodník - Mesto neobdržalo žiadnu sťažnosť
p. Belková - pýta sa preto, lebo bola kontrola zo ŽSK a zaujíma sa koľko bolo sťažnosti

od pacientov
- poznamenáva, že v Turzovke je zdravotníctvo "on exkluzív"

p. Hejčíková - úroveň zdravotníctva nie je optimálna, teda taká, aká by mala byť
- poukazuje na príchody a odochody lekárov do práce

Poslanci zobrali na vedomie uvedené informácie

AD 51 Správa o protipovodňových opatreniach v meste a pláne údržby a investícií na
vodných tokoch v katastri mesta Turzovka z pohl'adu pôsobnosti Slovenského
vodohospodárskeho podniku
Informatívnu správu predložil Ing. Dušan Fejer zo SVP, š.p. OZ Piešťany, Závod

Povodie stredný Váh l. Púchov.
p. Fejer - je vedúcim prevádzky v Púchovskej správe

- informovalo správe úseku Váhu, ktoré územie je pomerne veľké-167 miest a obcí,
čo je cca 2800 km

- na rok 2011 dostali pre celú oblasť Kysúc cca 220.000,-€, z toho 100.000,- € na
periodickú údržbu

- pripravuje sa úprava toku Hlinenský potok - avšak vzhľadom k nevysporiadaným
pozemkom, nemôžu žiadať financie z eurofondov, teda bude to len z vlast. zdrojov

p. Kobolka - informoval o rokovaní na MsÚ, ktoré sa konalo 26.10. a o prerokovaných
problémoch (cyklochodník, zóna pre psíčkarov, Hlinené - potok i st. most)

p. Šteiniger - poukazuje na problémy s boľševínkom
- zaujíma sa, či mienia opraviť splavy, ktoré máme v Turzovke

p. Fejer - odpovedal ihneť na pripomienky p. Šteinigera - v rámci možnosti robia na
odstraňovaní inváznych rastlí k - je to otázka času

- čo sa týka priečnych stavieb (splavov) spomenul, že už niektoré opravovali, ale
všetko závisí od financií
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p. Nekorancová - zaujíma sa, či v Turzovke sú už vysporiadané pozemky pre cyklotrasu
p. Kobolka - informoval o zámere vybudovania cyklotrasy v Turzovke
p. Chudej - chce sa opýtať - čo sa robí zo ziskov - ťažba štrku z Kysuce

- Kysuca bola regulovaná ešte po vojne, taktiež poukazuje na zničenie splavov, čo
môže pri povodni spôsobiť kalamitu

p. Fejer - čo sa týka splavov, ktoré tu boli a už nie sú - poukazuje na prietočný profil, ktorý
je veľmi znehodnotený napr. odpadmi - teda nie je to len chyba SVP

- ak dostanú dotáciu zo štátu, je určená na konkrétnu akciu
- robia čo môžu, teda v rámci svojích možností

p. Golis - koryto rieky Kysuca je veľmi zanedbané a napr. smerom na Vysokú alebo do
Čadce je vykonaná údržba, ale v našom meste nie je

p. Fejer - súhlasí, je to zanedbané, ale pracujú len v rámci svojich možností
- bolo by dobre toto všetko tlmočiť ešte niekde vyššie

p. Golis - poznamenáva, že je možnosť zamestnať aktivačných pracovníkov, teda či SVP
nemôže využiť aj takúto možnosť

p. Fejer - čo sa týka aktivačných pracovníkov, toto záleží od starostov
p. Nekorancová - kto kontroluje kvalitu vody v rieke Kysuca
p. Fejer - kvalita vody sa kontroluje - čo sa týka Váhu - je celkom dobrá, avšak prítoky sú

naozaj v zlom stave
p. Hejčíková - pripomienkuje stav pracovníkov, čo tu už bolo povedané, ale chce sa opýtať,

kedy sa Turzovka dostane do poradia
p. Fejer - nevie zaručiť konkrétne poradie
p. Kobolka - máme prísľub, že Hlinené by malo byt' v roku 2012 ako prvá akcia SVP
p. Filo - chce sa opýtať na Hlinenský potok - čo sa týka vysporiadania pozemkov - v akom

je to stave
p. Chudej - nedostal odpoveď k ťažbe štrkov

- tok Kysuce ja naozaj zrýchlený
p. Fejer - informoval o ťažbe štrku v koryte rieky Kysuca, avšak poznamenáva, že sa

nej edná o žiadne veľké zisky
- informoval o jednaniach, čo sa týka znečisťovania ŽP

p. Golis - zaujíma sa o financovanie úpravy Hlinenského potoka
p. Filo - zo začiatku veľa ľudí nesúhlasilo a zmenilo sa to - či by sa ešte nedalo jednať

s ľuďmi
p. Mravec - už viackrát sa jednalo s vlastníkmi, ktorí nesúhlasili

- poukázal, že reálnejšie by bolo to riešiť cez fondy, keďže sa jedná o nákladnú
akciu a teda ešte jednať s občanmi

Poslanci zobrali na vedomie správu o protipovodňových opatreniach v meste a pláne údržby
a investícií na vodných tokoch v katastri mesta Turzovka z pohľadu pôsobnosti Slovenského
vodohospodárskeho podniku

AD 6/ Správy škôl a šk. zariadení mesta o výchovnej a vzdelávacej činnosti, jej
výsledkoch a podmienkach za školský rok 2010/2011
Predmetné správy boli vypracované písomne, doručené všetkým poslancom spolu

s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice.
• Základná škola
p. Šupolová - uviedla predmetnú správu
p. Nekorancová - zaujíma sa, kto vymyslel logo školy

- zaujíma sa o prespech žiakov, teda že prečo sa to zhoršilo
- zaujíma sa o kvalifikáciu "Svet práce" - kto to učí
- zaujíma sa o projekt "zober loptu - nie drogy"

Odpovedala ihneď p. Šupolová
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p. Nekorancová - poznamneáva, že kvalifikovanosť je 100 % a škola má v analýze slabé
stránky, teda tomu nerozumie

Odpovedala ihneď p. Šupolová
p. Hejčíková - poukázala, že úlohou lekára je vyliečiť a teda s učiteľmi je to detto, nemôžu

predsa suplovať rodičov
p. Kobolka - škola tu nie je rodičom na príťaž, ale rodičia musia chcieť so školou

spolupracovať
p. Šteiniger - treba povedať verejne, že škola robí čo môže

- chýbajú učebnice, pomôcky
p. Šupolová - doplnila p. poslanca, čo sa týka učebníc a pomôcok

- najhoršie sú na tom štvrtáci a ôsmaci
- poukázala na atraktivitu školy

Výsledok hlasovania Č. 3 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

• Materská škola
p. Giertlová - uviedla predmetnú správu
p. Nekorancová - zaujíma sa, či MŠ spolupracuje so ZŠ

- poukazuje na "Víziu"

Výsledok hlasovania Č. 4 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

• Základná umelecká škola
p. Stuchlá - uviedla predmetnú správu
p. Nekorancová - che sa opýtať na odbornosť učiteľov

- poukazuje na žiadost' p. BIanky Čurajovej, teda na odpoveď, že nie je pre
ňu pracovné miesto

Odpovedala ihneď p. Stuchlá

Výsledok hlasovania Č. 5 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

• Centrum voľného času
p. Rejdová - uviedla predmetnú správu
p. Nekorancová - ako to funguje, keď sa zníži počet detí v krúžku
Odpovedala ihneď p. Rejdová

Výsledok hlasovania Č. 6 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

AD 7/ Správy o hospodárení príspevkových organizácií (MPS, KaSS) v zriaďovateľskej
pôsobnosti mesta za 1. polrok 2011
Predmetné správy boli vypracované písomne, doručené všetkým poslancom spolu

s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice.
• Mestský podnik služieb
p. Šobich - uviedol predmetnú správu, poznamenal, že správa bola prejednaná vo finančnej

komisií
p. Golis - informoval o stanovisku finančnej komisie k predmetnej správe

- chce sa opýtať riaditeľa MPS, ako by sa dalo riešiť zlepšenie vysielania v mestskom
rozhlase

p. Šobich - mestský rozhlas je naozaj v zlom stave - informoval o možnostiach riešenia, teda
skvalitnenia a prípadného rozšírenia mestského rozhlasu, ako aj formách
financovania

p. Šteiniger - informovalo bezdrôtovom vysielaní mestského rozhlasu v súvislosti
s energenickými sieťami
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p. Nekorancová - na základe čoho sa spracováva plán údržby, či sú prioritné oblasti
Odpovedal ihneď p. Šobich
Poslanci zobrali na vedomie správu o hospodárení MPS za 1. polrok 2011

• Kultúrne a spoločenské stredisko
p. Machovčáková - uviedla predmetnú správu
p. Golis - informoval o stanovisku finančnej komisie k predmetnej správe
p. Machovčáková - ifnormovala o prechode kín na digitálne vysielanie, hlavne čo sa týka

financovania - bude treba v priebehu 1-2 rokov rozhodnúť o ďalšom
postupe vdigitalizácii a prevádzke kina

Poslanci zobrali na vedomie správu o hospodárení KaSS za 1. polrok 2011

AD 8/ Správy o hospodárení rozpočtových organizácií (školy ašk. zariadenia)
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta za 1. polrok 2011
Predmetné správy boli vypracované písomne, doručené všetkým poslancom spolu

s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice.

• Základná škola
p. Šupolová - uviedla predmetnú správu
p. Golis - informoval o stanovisku finančnej komisie k predmetnej správe
Poslanci zobrali na vedomie správu o hospodárení ZŠ za 1. polrok 2011

• Materská škola
p. Giertlová - uviedla predmetnú správu
p. Golis - informoval o stanovisku finančnej komisie k predmetnej správe
Poslanci zobrali na vedomie správu o hospodárení MŠ za 1. polrok 2011

• Základná umelecká škola
p. Stuchlá - uviedla predmetnú správu
p. Golis - informoval o stanovisku finančnej komisie k predmetnej správe
Poslanci zobrali na vedomie správu o hospodárení ZUŠ za 1. polrok 2011

• Cetrum vol'ného času
p. Rejdová - uviedla predmetnú správu
p. Golis - informoval o stanovisku finančnej komisie k predmetnej správe
Poslanci zobrali na vedomie správu o hospodárení CVČ za 1. polrok 2011

AD 9/ Správa o hospdárení Mesta Turzovka za 1. polrok 2011
Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená všetkým poslancom spolu s

pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice.
p. Golis - predložil stanovisko finančnej komisie

- informoval o pripomienkach finančnej komisie k predmetnej správe
p. Kobolka - informoval o podielových daniach, medzi rokmi 2009 a 2010 bol prepad 14 %,

ktorý sa zvýšilo 1,5 %, správa je informačná a zastupiteľstvo bude schvaľovať
až záverečný účet

Poslanci zobrali na vedomie správu o hospodárení Mesta Turzovka za 1. polrok 2011

AD 10/ Návrh operačného plánu zimnej údržby na sezónu 2011/2012
Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený všetkým poslancom spolu s

pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice.
p. Šobich - uviedol predmetný návrh operačného plánu ZÚ
p. Mravec - informoval o stanovisku komisie ŽP, výstavby dopravy a ÚP k operačnému

plánu zimnej údržby
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p. Šteiniger - upozornil, že je potrebné skontrolovať úseky, či sa všade dostaneme

s mechanizmami
p. Chudej - keď sa bude robiť údržba v Závodí, bolo by vhodné sneh dávať na ľavú stranu

- odporúča, aby MPS kúpili UNC
p. Šobich - odpovedal na vznesené pripomienky, preorávať Slovanskú ulicu len do jednej

strany by bolo technicky i časovo náročné
p. Hejčíková - poukazuje na zničené cesty po zvoze dreva - zaujíma sa, kto bude opravovať

tieto cesty, či zase Mesto
p. Golis - akým spôsobom by sme mohli poriešiť chodník na Vyšnom konci - počas zimnej

údržby
Odpovedal ihneď p. Šobich
p. Nekorancová - chce sa opýtať, ako je možné, že sme vyčlenili autobusy zo stredu mesta a

kamióny s drevom si tu chodia
Odpovedal ihneď p. zástupca - je to všetko v súlade s ÚP Mesta a schváleným dopravným
generelom
p. Kobolka - odporučil dať do uznesenia preverenie možností na kúpu UNC
Výsledky hlasovania Č. 7 a Č. 8 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

PRESTÁVKA od 11.30 hod. do 12.30 hod.

AD 11/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na 2. polrok 2011
Predmetný plán bol vypracovaný písomne, doručený všetkým poslancom spolu s

pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice.
p. Závodník - uviedol predmetný bod rokovania
p. Belková - poprosila p. hlavného kontrolóra, aby v súlade so zákonom predložil správu tak

ako to ukladá zákona Č. 369/90 § 18 d)
p. Závodník - v pláne je uvedené všetko

- žiaľ ani na výzvu sa nik nedostavil, aby si pozrel jednotlivé záznamy z kontrol
- správu má predkladať 1x za rok a on podáva štvrťročne, teda navyše oproti

tomu čo ukladá zákon
p. Belková - poslanec má mať pehľad, čo sa deje v meste

- správy je potrebné robiť prehľadne
- hlavný kontrolór musí dať prácu MsÚ a príspevk. organizácií do súladu

so zákonom
p. Kobolka - vyzval poslankyňu Belkovú konkretizovať, čo myslela svojou pripomienkou,

teda či navrhuje doplniť do Plánu hlavných úloh HK nejaké úlohy alebo chce
uložiť HK iné kontroly

p. Nekorancová - prikláňa sa k návrhu p. Belkovej, teda, aby správy dostali písomne
- zaujíma sa, kto kontroluje fond "Otváraj sa brána"

p. Závodník - vysvetlil, ako je to so sprístupnením správ o vykonaných kontrolách
Výsledok hlasovania Č. 9 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

AD 12/ Správy hlavného kontrolóra o výsledkoch vykonaných kontrol v 2. a 3.
štvrťroku 2011

p. Závodník - uviedol predmetný bod rokovania
- zameranie a závery kontrol za obdobie máj - október 2011 obdržali všetci

poslanci spolu s pozvánkou a tento materiál tvorí prílohu tejto zápisnice
- informoval, že celkom vykonal 16 kontrol, zápisy sú k nahliadnutiu všetkým

poslancom v kancelárií HK a tvoria prílohu tejto zápisnice
- správa o činnosti HK za II. a III. štvrťrok 2011 bola doručená písomne všetkým

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice
p. Nekorancová - ako sa postupuje s neplatičmi
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Odpovedal ihneď p. Závodník ap. Kobolka - v súlade so zák. o správe daní a poplatkov sú
všetky dÍžne čiastky vymáhané aj exekučne
p. Šteiniger - v ukladacej časti - pre hlavného kontrolóra - je potrebné zoštylizovať uznesenie

o predkadaní správ v zmysle zákona (návrh p. Belkovej)
Poslanci zobrali na vedomie správy hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách

AD 13/ Správy a stanoviská z rokovaní pracových komisií MsZ

13.1 Správy a stanoviská z rokovania Komisie finančnej a správy majetku mesta
13.2 Správy a stanoviská z rokovania Komisie sociálnej a zdravotnej
13.1 Správy a stanoviská z rokovania Komisie ŽP, dopravY, výstavby a ÚP

Všetky zápisnice z rokovaní komisí boli vypracované písomne, doručené všetkým
poslancom spolu s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice.

• Komisia finančná a správy majetku mesta
p. Golis - informoval, že finančná komisia zasadala celkom 3x - 5.9., 17.10.,2.11.

Výsledky hlasovania Č. 10 a Č. II viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

p. Madaj - podal návrh na zvýšenie platu pre primátora mesta
- dali sme to prerokovať finančnej komisií - poznamenáva, že tam neboli prítomní

všetci poslanci
- zarážajúca je skutočnosť, že predseda fin. komisie podal rôzne návrhy
- žiada, aby sa mohli vyjadriť všetci poslanci k návrhu na zvýšenie platu

primátorovi mesta
p. Golis - jasne povedal, že potrebujú k tomu podklady, čo doteraz nestostali

- nie je spokoný s tým, ako k tomu pristúpil samotný primátor
p. Madaj - komisia mala byť rozšírená o všetkých poslancov
p. Hejčíková - odporúča dnes dať hlasovať o návrhu p. Madaja a nie zase odkladať
p. Kobolka - treba konkrétne definovať návrh - o čom budeme hlasovať-konkrétne navýšenie
p. Golis - v súčasnej dobe zotrváva na svojom stanovisku, nie je spolupráca, treba sa

pozrieť aké máme v meste problémy, máme o jedného plateného funkcionára
viac ako doteraz

- dnes p. primátor opätovne nie je účastný na MsZ
- nezvoláva zasadnutia MsZ vtedy, keď sú potrebné
- hocikedy si odíde zo zasanutia komisie

p. Kobolka - upozornil p. Golisa, aby bol objektívny, Turzovka má aj iných občanov, teda
takých, ktorí pozitívne vnímajú diane a skutočnosti v meste, doteraz sa
zabezpečilo mnoho investícií, ktoré nezaťažili rozpočet mesta a slúžia našim
občanom

- dnes má p. primátor plánovanú dovolenku, aby si vybavil lekársku prehliadku,
na ktorú bol objednaný mimo nášho regiónu

p. Hejčíková - požiadala p. Madaja, aby predložil konkrétny návrh na uznesenie
p. Nekorancová - v zápisnici zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 5.9. žiadala

o vysvetlenie aké kompetencie vykonáva prednosta MsÚ
- zaujíma sa, kto pozitívne vníma premiestnenie autobusovej stanice

p. Kobolka - vysvetlil, že Turzovčania už nikde neprestupujú, končia v Turzovke a my
musíme vnímať potreby Turzovky a nie okolitých obcí

p. Madaj - navhol zvýšenie platu primátorovi mesta 050 %
p. Nekorancová - keď sa nebudeme pozerať na ďalších občanov z okolitých obcí: Korňa,

Klokočov, Vysoká nad Kysucou, Makov, načo je Mikroregión Horné Kysuce
- primátor je verejný činiteľ a nemôže zastupovať len časť občanov
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p. Belková - navrhuje, aby sme tento bod odložili, vzhľadom na neprítomnosť primátora
- poukazuje na premiestnenie tržnice, teda či je to v súlade s VZN a so zákonom

p. Hejčíková - zaujíma sa, či môže ktorýkoľvek občan kamerovať zasadnutie MsZ
p. zástupca - ak si to poslanci neželajú, tak nie

- vyzval p. Čuraja, aby vypol a odložil kameru
p. Belková - dala návrh, aby sme sa bavili o tomto bode spolu s primátorom
p. Golis - vážení poslanci, uvedomujete si, v akej situácií sa nachádzame - poukazuje

na krízu - nezrekonštruovaná ZŠ, MŠ, nefunkčný objekt bývalej školy
na Vyšnom konci

p. Hejčíková - chce sa opýtať, či je dôvod, teda povinnosť povedať prečo nie je prítomný
primátor

p. Madaj - poukazuje, že novelizáciou zákona bol primátorovi mesta plat vlastne znížený
- veď ak nebudú peniaze, tak tu nemusia byť ani poslanci

p. Nekorancová - vyzvala p. Madaja, aby odôvodnil svoj návrh
p. Golis - v rozpočte to naozaj je, ale treby myslieť na to, že je to aj pre budúci rok ako aj

ďalšie roky
p. zástupca - v zákone je uvedené, že sa každoročne prehodnocuje plat primátora mesta - nie

je dôvod tvrdiť, že prípadne schválené navýšenie je nemenné
- skonštatoval, že zatiaľ sú podané dva návrhy na hlasovanie a procedurálne sa

bude hlasovať v poradí" ako boli predložené
p. Šteiniger - na mimoriadnom zasadnutí bolo deklarované, že sa bude hlasovať na riadnom

zasadnutí MsZ, čo je práve dnes a tu
- navrhuje ukončiť rozpravu

p. Chudej - strašne zle sa počúva, že nádražie nie je len pre občanov mesta, ale aj pre
okolité obce

- čo sa týka navýšenia platu primátora-sú to manažérske platy atak to treba aj brať
- navrhuje, aby sa to prejednalo na rozšírenom zasadnutí finančnej komisie

Výsledky hlasovania Č. 12 a Č. l3 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

• Komisia sociálna a zdravotná
p. Gajdičiar - informoval o zasadnutí komisie sociálnej

- informoval o rekonštrukcií budovy na Vyšnom konci (bývalá škola) na dom
opatrovateľskej služby

p. Golis - suma sa mu zdá moc vysoká
p. Nekorancová - existuje budova, ktorú sme zrušili a teraz chceme druhú prebudovať
p. Kobolka - dodal, že to bolo rozhodnutie samosprávy a primátora Holazu a netreba sa

k tomu vracať
p. Gajdičiar - vysvetlil, že to bolo zmenené ešte pred kolaudačným rozhodnutím, teda, že sa

to nedá napadnúť

Výsledok hlasovania Č. 14 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

• Komisia ŽP, dopravy, výstavby a ÚP
p. Mravec - informoval o zasadnutí komisie sociálnej
p. Belková - zaujíma sa, kedy poslanci schválili zadanie doplnku Č. l k ÚP a teda, či tam bola

navrhnutá autobusová stanica
p. Gajdičiar - chce požiadať o vyznačenie zóny pre vozíčkarov
p. Golis - poznamenáva, že tento doplnok schvaľovali ešte predchádzajúci poslanci, bolo

by na mieste, keby sa to prejednalo aj teraz s novými poslancami
p. Rudinská - vysvetlila, ako je to s schválením doplnkov k ÚP



- 9 -

p. Chudej - pripomienkuje, že by sa malo dohliadať na schválený ÚP a vlastne povolenia
vydávať v súlade s ÚP

p. Golis - načo sa vyjadrovala komisia výstavby k doplnku č. 1, keď sa na tom už nedá niž
meniť
p. zástupca - nikto nemôže povedat', že nevedelo schval'ovaní doplnku Č. 1 k ÚP - zadali ho

poslanci v minulom funkčnom období, hned' pri schval'ovaní nového ÚP
p. Golis - je zvedavý, či niektoré osoby, ktoré kúpili pozemky v centre budú postupovať

v súlade so schváleným ÚP
p. Mravec - vždy v komisií dohliadajú, pri prejednávaní žiadosti, či je dodržiavaný ÚP
p. Belková - chce sa opýtať, kol'ko bude stáť ta "sranda" - zóna
Odpovedal ihneď p. zástupca - čiastočné zdroje sa získajú z dotačnej politiky ministerstva
a zvyšok z vlastného rozpočtu
p. Belková - keď ideme riešiť Bukovinu, prečo nie aj ostatné mestské časti
p. Chudej - Bukovina už mala byť dávno hotová, teda prečo sa to schval'uje len teraz
p. Golis - zaujíma sa, či máme vízie na zabezpečenie sieti
p. Chudej - v Závodí je schválený ÚP a teda apeluje, aby sa nedávali povolenia, ktoré nie sú

v súlade s ÚP
p. Belková - ako prebiehajú rokovania, aby mesto dostalo pozemky pod cestu, ktorú

plánuje mesto vybudovať
p. Rudinská - zatial' nie je možné zistiť, kadial' pôjde cesta - práve na to treba vypracovať

územný plán zóny, ktorý má presnej šie rozlíšenie než ÚP

Výsledok hlasovania Č. 15 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

AD 14/ Rôzne

14.1 Informácia o príprave rozpočtu mesta na rok 2012 a rámcových rozpočtov na roky
2013-2014
Materiál bol vypracovaný písomne, doručený všetkým poslancom spolu s pozvánkou a

tvorí prílohu tejto zápisnice.
p. zástupca - upozornil na súčasný politický i ekonomický vývoj štátu, ktorý smeruje mesto

do rozpočtového provizória
Poslanci zobrali na vedomie predmetnú informáciu.

14.2 Informácia o zabezpečení potravinovej pomoci v pomienkach mesta Turzovka
Materiál bol vypracovaný písomne, doručený všetkým poslancom spolu s pozvánkou a

tvorí prílohu tejto zápisnice.
p. zástupca - zhrnul priebeh a štatitstiku potravinovej pomoci (1. a 2. etapu)
Poslanci zobrali na vedomie predmetnú informáciu.

14.3 Interpelácie poslancov MsZ
p. Golis - má požiadavku na udelenie súhlasu na využívanie mestských priestranstiev - na

stretnutia občanov s poslancami, táto tvorí prílohu zápisnice
p. zástupca - navrhuje prijať zásady, ktoré prejedná finančná komisia a predloží na

schválenie MsZ
p. Belková - chce interpelovať hlavného kontrolóra, aby sa vyjadril písomne k presťahovaniu

tržnice
- zaplatenie faktúry cca 107.000,-€ (STRABAG +MESTO)
- dobudovanie kanalizácie v Hlinenom na Kempe
- požiadavka - osadenie zrkadla v zákrute na Vyšnom konci oproti Dúhe
- občania Hlineného žiadajú osadenie krížika oproti malej Jednoty (u Smetanu)
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p. Belková - HK - vyjadrenie k výstavbe garáži za budovou MsÚ
- dopravné značenie v meste - koľko nás to stalo, či tie značky sú v súlade

so zákonom
p. Golis - čo sa týka zrkadiel, dodal, že požiadavku predniesol aj poslanec Madaj a týmto sa

bude zaoberať finančná komisia
p. Gajdičiar - umiestnenie kontajnerových WC (pri KIK a na Beskydskej ulici)
p. Mravec - už prejednávali v komisií dopravné značenie, k osadeniu zrkadiel treba osloviť aj

správu ciest ŽSK
p. Madaj - čo sa týka WC, ak sa nájdu financie, aby to bolo ešte tento rok
p. Chudej - chce poďakovať p. Šobichovi za vykosenie popri brehoch rieky Kysuca

- požiadal, aby sa osadili závory, ktoré by zabránili svojvolnému zvozu dreva a tým
poškodzovaniu ciest

- vôbec nejednáme o CR v Turzovke
- vyzval, aby občania upratovali nielen svoje záhrady, ale aj pred záhradou - pri

ceste
p. Golis - podporuje p. Chudeja a vyzýva občanov k čistote mesta - upratovaniu aj

spoločných priestorov
p. Hejčíková - požiadala predsedu finančnej komisie o vybudovanie parkoviska pre bloky

č. 11 - 17
- požiadala p. Mravca, keby sa zúčastnil a s p. Golisom, prípadne ďalšími

poslancami obliadky na sídlisku
p. Golis - kedykoľvek je ochotný sa stretnúť

- musíme si určiť priority, všetko závisí od financií
p. Filo - poukazuje na veľmi zlú cestu na Vyšnej Kempe + úzka cesta smerom k cintorínu

by sa dala rozšíriť položením rúr v časti priekopy
p. Šulek - predniesol návrh na úpravu uznesenia v bloku 392 - p. Oľga Králová
p. Belková - ona kupuje alebo predáva byt ?

- chce poprosiť, aby na najbližšom zasadnutí komisie prejednávali problém
parkovania JUDr. Kupkovej

p. Golis - parkovanie sme už na komisií prejednávali, p. JUDr. Kupková tam predsa môže
parkovať a aj jej klienti, zatiaľ sa žiadny predaj parkovacích miest nebude
realizovať

Výsledok hlasovania č. 16 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

p. zástupca - vyzval predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia
v časti Berie na vedomie a Ukladá (o čom sa ešte nehlasovalo)

p. Filo - predložil návrh na uznesenie v časti BERIE NA VEDOMIE
Výsledok hlasovania č. 17 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.

p. Filo - predložil návrh na uznesenie v časti UKLADÁ
Výsledok hlasovania č. 18 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ.
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AD 25/ Záver
Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný, zástupca primátora mesta

poďakoval všetkým poslancom za účasť a rokovanie MsZ ukončil.
Prílohou zápisnice je Index zvuku + Výsledky hlasovaní zaznamenané systémom H.E.R.
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